

Brooklyn Location—2024 Sep to Dec Session										
Sat	9/28	10/5	10/19	10/26	11/2	11/9	11/16	11/23	12/7	12/14
Sun	9/29	10/6	10/20	10/27	11/3	11/10	11/17	11/24	12/8	12/15

To Brooklyn student:

1. Good News! Our New Brooklyn indoor swimming pool is located by the Brooklyn Botanical Garden, newly renovated with warm 82 degree water, convenient transportation and parking. Please see reverse side for schedule and details.
2. New Swim Session for Brooklyn location (9/28/24-12/15/24) registration is now available. Due to the limited spots in each class, **in order to ensure that the current student's spot is reserved with early bird discount, please register before 9/8/24**, After 9/9/24, we will give out open spots to new students.
3. **Early Bird** payment for current students is before 9/8 by check, credit card, and QuickPay (Zelle). Please make payments by check if possible, as it is our preferred method of payment. After 9/9 only Check, Money Order, Credit Card or QuickPay (Zelle) will be accepted.
4. If you like our swim program, please refer your friends and family to our Manhattan or Brooklyn Location. If a new student referred by you joins our program at either location, you will receive a \$30 voucher, which can be redeem on your next session's registration!
5. Because our staff is usually at the pool area or in the water, if you need to communicate with us, **text messages to (646) 661-1038 are preferred, and will receive a quicker response than email or phone calls.**

Zelle: 646-201-8228	To: Swim Tech
Instructions: Please include your child's name and phone number in the memo when making your payment via Zelle.	

PS = Pre-School BEG = Beginner L1 to L7 = Level 1 to Level 7 PT = Pre-Team ST = Swim Team

Brooklyn Location: 883 Classon Ave, Brooklyn, NY 11225																							
Saturday	PS	BEG	L1	L2	L3	L4	L5	L6	L7	PT	T	Sunday	PS	BEG	L1	L2	L3	L4	L5	L6	L7	PT	T
11:00-12:00	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓				11:00-12:00	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓				
12:00-1:00	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓					12:00-1:00	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓				
1:00-2:00	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓					1:00-2:00	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓				
2:00-3:00	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓				2:00-3:00	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓			
3:00-4:00	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	3:00-4:00	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓
**3:00-4:30	**1 to 1.5 hour time slot for swim team & pre-team (long distance)									✓	✓	**3:00-4:30	**1 to 1.5 hour time slot for swim team & pre-team (long distance)									✓	✓
**4:30-6:00	**1.5 hour time slot for competition Team (long Distance)										✓	**4:30-6:00	**1.5 hour time slot for competition Team (long Distance)										✓

Extra special discount applies to Current Student only register with Check or Zelle only before 9/8/24

(4 to 7 years old) Pre-School or (8 to 13, 14 & up year old) Beginner, Level 1 to Level 7:
If student is between 4 to 7 years old and has never learn swimming before and this will be there first-time learning swimming, they must take the **Pre-School level before joining a higher level

Package A Recommend	\$480 Current & Return Student register before 9/8 (with check, Zelle payment only)	One free makeup-class per session (2nd or more make-ups will be charged an additional \$48/ class) 10 classes - 60 mins per week, total 10 hours
	\$510 All New student register before 9/15	
	\$540 Regular Price register after 9/16	
Package B	\$540 Current & Return Student register before 9/15 (with check, Zelle payment only)	Up to 3 makeup-class per session - best for students who are aware of future missed classes due to planned trips, health issues, or other etc... 10 classes - 60 mins per week, total 10 hours
	\$570 All New student register before 9/15	
	\$600 Regular Price register after 9/28	
Package C	\$380	For student want shorter in-water learning time, usually for 4&5 yrs Weekend only - 10 classes - 30 mins per week, total 5 hours
Package D Recommend	\$760 Current & Return Student register before 9/15 (with check, Zelle payment only)	Twice a week Promotion (+\$280) *Same Level Extra Day Swim Practice 20 classes - 60 mins per week, total 20 hours **Since this is special promotion, no free make-up lessons will be arranged - If student need to absent for any reason: sickness, travel or menstruation, and students or parents request additional make-up lessons (each make-up lesson will be charged at \$48)
	\$790 All New student register before 9/15	
	\$820 Regular Price register after 9/28	
Per class	\$60 / 60 mins or \$90 / 90 mins	Student only register less than 9 classes (group class) Example for 60 mins: 7 classes \$420, 8 classes \$480, 9 classes \$540

布碌崙地點 — 2024 九月學期

六	9/28	10/5	10/19	10/26	11/2	11/9	11/16	11/23	12/7	12/14
日	9/29	10/6	10/20	10/27	11/3	11/10	11/17	11/24	12/8	12/15

布碌崙的學生好消息:

- 好消息! 新開的布碌崙游泳池地點位於布碌崙櫻花公園旁邊. 新裝修室溫暖水泳池, 交通方便, 容易停車. 請參閱以下資料, 以了解時間表和更多詳細資料
- 曼哈頓和布碌崙地點的新游泳課程 (9/28/24 至 12/15/24) 現在已經開始接受報名, **由於每個班級的名額有限, 請現任學生在 9 月 8 日優惠前報名以確保學位.** 9 月 9 日後, 我們將開放名額給予新學生, 謝謝合作
- 現任學生 9 月 8 日之前**提早報名優惠**接受支票, 信用卡, 和在線支付 (Zelle). 請盡量以支票支付, 因為這是我們首選的付款方式. 9 月 9 日後報名, 只接受支票, 信用卡和日後報名
- 請推薦或邀請您的朋友和家人到我們位於曼哈頓或布碌崙的地點參加我們的游泳課程. 介紹者推薦新學生在我們的任何一個地點上游泳課, 您將獲贈\$30 的優惠券作為下學期使用
- 由於我們的工作人員通常在泳池區或教學中, **如果想與我們聯繫, 請短信 (646) 661-1038, 會比電子郵件或電話回覆的快**

Zelle: 646-201-8228

至: Swim Tech

說明: 透過 Zelle 付款時, 請在備註中註明您孩子的姓名和電話號碼

PS = Pre-School = 基礎入門班
PT = Pre-Team = 游泳隊預備班

BEG = Beginner = 初級班
ST = Swim Team = 游泳隊

L1 to L7 = Level 1 to Level 7 = 級別一至級別七
** = Long Distance Lane (長池)

布碌崙泳池地點: 883 Classon Ave, Brooklyn, NY 11225

星期六	PS	BEG	L1	L2	L3	L4	L5	L6	L7	PT	T	星期日	PS	BEG	L1	L2	L3	L4	L5	L6	L7	PT	T		
11:00-12:00	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓					11:00-12:00	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓						
12:00-1:00	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓					12:00-1:00	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓						
1:00-2:00	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓					1:00-2:00	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓						
2:00-3:00	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓				2:00-3:00	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓					
3:00-4:00	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	3:00-4:00	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓		
**4:00-5:30	**游泳預備班, 游泳隊訓練時段 (1/1.5小時長池)										✓	✓	**3:00-4:30	**游泳預備班, 游泳隊訓練時段 (1/1.5小時長池)										✓	✓
**5:30-7:00	**游泳隊訓練時段 (1.5小時長池)											✓	**4:30-6:00	**游泳隊訓練時段 (1.5小時長池)											✓

在 9/8/24 之前報名, 現任學生將獲得額外特別優惠, 但只限通過 Check 或 Zelle 報名

(4 歲至 7 歲) 基礎入門班 & (8 歲至 13 歲, 14 歲及以上) 初級班, 級別一至七級:

**四歲至七歲第一次學游泳的學生, 必須要報基礎入門班, 才可報讀其他基礎班或高年級

優惠課程 A 推薦	\$480 現任&舊學生 9/8 前報名 (只限支票, Zelle. 或者信用卡)	只限 1 次免費補課 (第二或更多補課另收\$48 / 堂) 10 堂課 - 60 分鐘 / 星期, 一共 10 小時
	\$510 新學生 9/15 前報名	
	\$540 正常價格 9/16 後報名	
優惠課程 B	\$540 現任&舊學生 9/8 前報名 (只限支票, Zelle. 或者信用卡)	可享有 3 次免費補課 *(適合於會經常旅遊的學生, 因私人原因缺席, 等等...) 10 堂課 - 60 分鐘 / 星期, 一共 10 小時
	\$570 新學生 9/15 前報名	
	\$600 正常價格 9/16 後報名	
優惠課程 C	\$380	適合 4-5 歲 首次接觸游泳的小朋友 10 堂課 - 30 分鐘 / 星期, 一共 5 小時 (1 次免費補課)
優惠課程 D 推薦	\$760 現任&舊學生 9/8 前報名 (只限支票, Zelle. 或者信用卡)	一星期兩堂課 優惠(加 \$280) *額外游泳訓練 20 堂課 - 每次 60 分鐘 / 星期, 一共 20 小時 **由於是優惠課程, 所以不會安排任何免費的補課。 如任何理由: 生病, 旅行或生理期等需請假, 學生或家長要求額外補課 (每堂補課將收取\$48)
	\$790 新學生 9/15 前報名	
	\$820 正常價格 9/16 後報名	
個別每堂收費	\$60 / 60 分鐘 或 \$90 / 90 分鐘	學生報 9 堂課或以下: 舉例 60 分鐘: 7 堂課為\$420, 八堂課為\$480, 九堂課為\$540

Refund & Rule Policy

Refund policy:

**** Please carefully review the class schedule and calendar before registering**

- * Students who fail to give at least 10 days' notice of withdrawal before the first day of the session, will have a \$100 fee withheld from the original payment. (because we already holding the spot for student)
- * For students who withdraw any time during the ongoing semester (for any reason), there will be no refund and no credit transfer.
- * If location is temporarily closed for repairs or any reasons before the semester starts, a full refund may be requested; however, if the location is closed after the semester has begun, students can request a transfer to another location or to wait for the same location until it reopens, no refund will be issued.

Student Must Shower Before Entering the Pool

*The water does clean your body, but those particles being rinsed from your body by the pool water don't just disappear. They go into the water. So, by showering, you're doing your fellow swimmers a favor

Rule and Pool Policy:

- Every registrant must complete make-up class during the 1st to 9th classes of the session, cannot be postponed to new session. The second or more make-up classes will be charged an additional \$48. Please contact our office by text message to schedule makeup. If the student failed to meet the make-up time, it will be regarded as an automatic abandonment. To avoid excessive exercise, the make-up class cannot be on the same day as the student's class
- The last class of the semester is the exam day. If the student is absent in the 10th class (last class), we will not able arrange make-up classes, because it is the last class of the session and exam day. No transfer to next session.
- No running, eating, drinking, No Bottles, No leaving trash at pool area, also taking picture and video-taping is not allowed.
- Age 7 or older must go to same sex locker room to get change.
- If students need to miss classes due to menstruation, sickness, travel or other reasons, student can consider enrolling in package B to get 3 make-up classes.
- Royal Athletic reserves the right to make any final changes, please refer to our swimming website: royalswim.com for details

Suggestion for swim class uniform, please use the picture below for references.

Standard Swimsuit for Swimming lesson

Swimming Jammers & one piece

- More durable & Chlorine Resistant
- Less Drag in the water
- Can use for certain level of competition

Silicone Swim Cap

- Protect your hair well from chlorine
- Last longer than latex or cotton cap

Clear Goggles

- Goggle with nose bridge will be more comfortable
- Will easier to have eye contact with coach



Non Suggested Swimsuit

Swim trunks & Long Sleeves skirts

- Will absorb mass of water
- Drag more water, causing bad forms
- Chances of suffocation from shirts

Fabric Swim Cap

- Fabric / Latex swim cap will be too soft or too tight
- Some people might have allergic to latex

Diving Goggle

- No nose bridge, very uncomfortable.
- Will be very tight and water will leak in easily



退款和基本規條

退款守則:

**** 報名前請仔細閱讀所有的條規, 上課日子以及根據提供的上課時間表**

- * 家長/學員必須在學期開課前 10 日 以短訊的方式 email 通知本校. 由於學位已安排好, 所以若在沒有及時通知校方或之后才通知, 必須扣取 \$100 留位費用
- * 在學期進行當中退學者, 不論任何原因, 不會有任何退款, 同時也不能將剩餘堂課轉讓給其他學生, 以及不能留作日後使用 (因為學位已留給你, 我們不能中途轉讓).
- * 若上課地點在開學前遇上需要關閉維修, 學生可以要求退款; 反之在開學後/學期進行當中, 遇上需要緊急關閉或維修, 本校將不會退款, 學生可以要求轉到其他上課地點或等到同一地點可以再次使用為止

學生進入泳池前必須淋浴!!!

*泳池的水確實可以清潔您的身體, 但從身體上沖洗掉的汗水污垢並不會消失, 而會殘留在泳池。所以上課前通過淋浴沖洗掉是在幫助同學們創造個乾淨的學習環境

基本規條:

- ◇ 在學期內第 1 至 9 堂課內每位學生只會有免費補課一次, 第二堂或以上的補課會另收 \$48 堂費用, 補課時間均由校方提供, 若學生無法配合補課時間, 最終被作為自動放棄. 為安全理由, 補課時間不能為學生上課的同一天, 避免運動過量. 補課必須在同一學期補完, 不可延下期.
- ◇ 學期最後一堂課為考試日, 如果學生在第 10 堂缺席, 由於是最後一堂課及考試日, 我們不會安排有額外的補課
- ◇ 泳池範圍禁止奔跑, 用餐, 亂丟垃圾, 同時禁止在游泳池或更衣室進行拍攝
- ◇ 七歲或以上學生, 必須在同一樣性別更衣室更衣
- ◇ 如果學生有生理期, 病假, 旅行或其他的需要缺課, 可以考慮報名課程 B 以獲得 3 次補課的機會
- ◇ 本校方保留一切最終更改的權利, 詳情請參閱本會游泳網站 www.royalswim.com

建議游泳課的製服, 請看以下圖片作為參考

合格游泳課制服

游泳訓練褲/衣

- 更耐用和耐氯
- 在水中減少阻力
- 可用於一定程度的比賽

矽膠泳帽

- 保護你的頭髮免受氯的傷害
- 比乳膠或棉帽更持久

透明泳鏡

- 帶鼻樑的護目鏡會更舒適
- 更容易與教練進行眼神交流



不建議游泳課泳衣

沙灘褲和長袖

- 會吸收大量的水
- 拖更多水, 造成不良形式
- 濕襯衫會造成窒息的機會

布料泳帽

- 布料乳膠泳帽會太軟或太緊
- 有些人可能對乳膠過敏

潛水鏡

- 沒有鼻樑, 很不舒服
- 會很緊, 很容易漏水

